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Vragen van de Statenleden Daniëlle de Clerck (VVD) en Marianne Reinders- Stijnman 
(VVD) ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake verkeerssituatie 
Hulsterweg (N689) Kuitaart. 
 
Inleiding:  
Op vrijdag 21 mei 2021 berichtte Omroep Zeeland over de verkeersoverlast op de 
Hulsterweg (N689) in Kuitaart. Volgens het artikel praat men al 20 jaar over deze 
gevaarlijke weg en zijn in de ogen van de dorpsraad de reeds genomen maatregelen 
onvoldoende.  
De VVD fractie ziet in deze berichtgeving aanleiding om aan GS de volgende vragen 
te stellen. 
 

1. Is het college van GS bekend met de aanhoudende verkeersproblemen op de 
Hulsterweg door Kuitaart? 

2. Welke maatregelen zijn door de provincie als wegbeheerder de afgelopen 
jaren genomen om de situatie te verbeteren? 

3. Is er bekend hoeveel voertuigen dagelijks gebruik maken van de Hulsterweg 
door Kuitaart en of dit in de afgelopen 5 jaar is toegenomen? 

4. Hebben GS bij benadering zicht op het aantal ongevallen vanuit bronnen als 
verzekeringsgegevens en politiemutaties?  

5. Zijn de gevolgen van Plan Perkpolder op de te verwachten verkeerssituatie 
rondom Kuitaart in beeld gebracht en zo ja kunnen deze gedeeld worden met 
PS? 

6. In het artikel wordt aangegeven dat de provincie voor een rondweg niet te 
‘porren’ is. Kan aangegeven worden of GS een rondweg als oplossing 
overwegen en waarom wel of niet? 

7. In het artikel wordt tevens gesproken over een nieuw pakket aan 
maatregelen dat binnenkort wordt besproken. Om welke maatregelen gaat 
het hierbij en op welke termijn worden deze besproken met de betrokkenen. 
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